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GELDERS-OVERIJSSELSE UNIE 

W.G.M. ten Dolle 

Molenveldsingel 64 
6981 JS Doesburg 
Tel. 06-15376753 

E-mail: secretaris@afdeling8gou.nl 
 

          
 
 

Notulen algemene ledenvergadering dinsdag 31 oktober 2017 
 

Locatie: Duivensportcentrum te Apeldoorn.  Aanvang: 20.00 uur. 
 

 

Agenda 
 

1. [20.00-20.10] Opening  

De secretaris (Marinus ten Dolle) opent de vergadering i.p.v. Hein van den Berg (voorzitter), welke op 

het laatste moment niet aanwezig kon zijn. Doordat de secretaris als voorzitter fungeert, neemt de 2e 
secretaris het notuleren over.  
 

Marinus ten Dolle: De communicatie ontbrak het afgelopen seizoen op zijn tijd door een onderbezetting 
in het bestuur. Ik doe dan ook een dringende oproep aan de leden om het bestuur te komen versterken.  

 
2. [20.10-20.20] Appèl afgevaardigden aan de hand van de appèllijst. 

Wulf van Laar:  

Afwezige verenigingen: 0411, 0702, 0703, 0710, 0714, 0718, 0727, 0734, 0735, 0748, 0758, 0803, 0809, 
0837, 0849, 0859, 0906, 0911, 0915, 0922, 0924, 0933, 0936, 1002, 1023, 1028, 1061. 

Aanwezig: 1519 leden worden vertegenwoordigd, dit betekend 70% van het totaal aantal leden.  
 

3. [20.20- 20.30] Notulen voorjaarsvergadering d.d. 09-03-2017 en notulen Buitengewone 

ledenvergadering 11-05-2017.  

Notulen voorjaarsvergadering d.d. 09-03-2017, worden vastgesteld.  

 
Notulen Buitengewone ledenvergadering 11-05-2017, worden na verandering vastgesteld.  
0804 La Fleur: Op blad 2 ontbreekt het woord indirect. De voorstellen waren weldegelijk definitief. Bij 

de vergadering werd door dhr. Scherpenzeel gezegd dat het informatief was. 
Voorzitter: Dhr. La Fleur heeft gelijk. De voorstellen waren definitief.  

 
4. [20.30- 21.10] Bestuursmededelingen. 

0766 Scherpenzeel: Bij punt 1 (Het inkorven bij een NIC is verplicht op de Nationale concoursen 3x OF 

en 1x DF, maar ook op de door de afdeling georganiseerde OF vluchten.) De niet- nationale vluchten 
worden geacht in te korven in een NIC. Graag een reden waarom er in een NIC moet worden ingekorfd? 

Kees Poel: We kijken naar het verleden. Daar werden alle OF vluchten ingekorfd in een NIC. De afdeling 
vind dat er voor die vluchten in een NIC moet worden gekorfd. Dit staat in het regelement.  
0766 Scherpenzeel: Reglementair ligt dit niet vast. Mensen worden nu verplicht naar een NIC te gaan.  

0422 Jacobs: In het verleden moest je je inschrijven of je de OF afdelingsvluchten wilde inkorven in je 
eigen vereniging, maar wel met de opmerking dat je dan minimaal 7 inkorvende leden moet hebben.  

Kees Poel: We komen op de Algemene ledenvergadering in het voorjaar hier op terug met een voorstel 
met de voorwaarden voor een Nationaal inkorfcentrum en het inkorven van OF Afdelingsvluchten bij de 
eigen verening. We zullen daarbij de opmerkingen van de heer Scherpenzeel tegen het licht houden. 

0766 Scherpenzeel: dat wilde ik graag horen. 
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Marinus ten Dolle: Punt 2 (Aankondiging feestavond op 16 december 2017. Aanvang 19:00, Zaal open 
18:30. IJsselhoeve Doesburg). Deze avond sluit om 24.00 uur. 

 

Kees Poel: Punt 6 (De verenigingen: 0922, 0710 en 0703 stoppen als vereniging.) 0735 Elburg stopt ook 
als vereniging.  

 
5. [ 21.10-22.00] Vliegprogramma 2018 (concept matrix) 

 

Matrix vliegprogramma GOU: 

Vitesse: 

0742 Schaftenaar: De nationale feestdag in Frankrijk op 14-07. Wat gaat de GOU hier doen?  
Bestuur: Dit word een vlucht vanuit Quiévrain. We mogen wel vervoeren in Frankrijk, maar er niet 

lossen.  
 
0410 Kok: Kan de matrix worden besproken per onderdeel? Dit is wel zo efficiënt, aangezien de NPO 

ook met een matrix komt. 
Marinus ten Dolle: Akkoord. 

 
0422 Jacobs: Quiévrain op 14-07? Blijft dit dan een midfondvlucht?  
Bestuur: Ja. 

 
0422 Jacobs: T23, wordt deze op vrijdag ingekorfd of op maandag? 
Roel den Dulk: De regio`s bepalen hoeveel T- vluchten er zullen worden georganiseerd. Zij vullen ook 

deze data in.  
Vergadering: Aangenomen. 

 
Midfond:  
0738 Willemsen: Het is een mogelijkheid om de midfondvlucht op de nationale feestdag 14-07 helemaal 

niet door te laten gaan of om deze te vervliegen ten zuiden van Luxemburg.  
Bestuur: Wij zijn ervoor om deze vlucht door te laten gaan, maar te kiezen voor de verste afstand in 

België. Dit wordt dan Quiévrain.  
0828 Binsbergen: Deze kan niet mee tellen voor het nationaal kampioenschap voor zuid, want de afstand 
bedraagt dan nog maar 200 km. Kan de vlucht niet worden gehouden op Vrijdag?  

0422 Jacobs: Waarom skippen we deze vlucht niet gewoon uit het programma? 
0430 Pap: Ik heb geen overleg gehad met de leden, dus wil dit niet in stemming laten brengen. Ik stel 

voor dit onderwerp door te schuiven naar de Algemene ledenvergadering van volgend voorjaar. 
0766 Scherpenzeel: Een alternatief kan zijn: In week 20/21 een midfondvlucht te houden i.p.v. een 
vitessevlucht en in de week van 14-07 een vitessevlucht organiseren.  

0865 van Doorn: Dit kan niet, want deze datum valt buiten het nationale kampioenschap Vitesse.  
Bestuur: Wij treden in beraad als bestuur en komen met nader vervolg via de mail/afdelingssite.  

Vergadering: Aangenomen. 
 
Dagfond:  

Marinus ten Dolle: Wij zijn in overleg geweest met afdeling 9 om de dagfondvluchten samen te 
vervoeren en te gaan lossen. Ook komen er gesprekken met afdeling 7, om hieraan mee te doen. Als extra 

dagfondvlucht hebben wij Issoudun op het programma gezet. Mocht deze vlucht door de afdeling 8 of 9 
nu worden weggestemd, wordt deze bij beide afdelingen geschrapt van het programma.  
 

0410 Kok: Waarom moet Issoudun worden toegevoegd? 
Kees Poel: Heeft de Noordelijke Unie ook geen Issoudun in het programma? Dit zou toch alleen maar 

zorgen voor meer deelname, ook voor de NU? 
0410 Kok: Dat is niet de opzet van de NU. Iedereen mag vrijwillig meedoen.  
Vergadering: Afgewezen, Issoudun dient van de matrix te worden gehaald. 
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Meerdaagse fond: 
0410 Kok: Als Noordelijke Unie stellen wij voor om de 3 verre vluchten (St. Vincent, Dax en Cahors) 

om de 4 weken te laten vervliegen, i.p.v. om de 3 weken zoals dit nu op de matrix staat. Voor het noorden 
van Sector 4 is dit een te verre afstand om dezelfde duiven dan 3 keer te kunnen spelen. Met 4 weken rust 
ertussen is dit wel mogelijk. Ik zou dit graag in stemming laten brengen.  

Marinus ten Dolle: Het is kwalijk dat er voor deze Algemene ledenvergadering al geprobeerd is dit met 
de afdelingen van de NU gezamenlijk als voorstel in te dienen. Dit moet op een Algemene 

ledenvergadering per afdeling worden besloten en elke afdeling zal apart op de NPO ledenraad hierover 
stemmen.  
0410 Kok: Dit was enkel bedoelt om een signaal te geven. 

Marinus ten dolle: Bent u hier als vertegenwoordigeer van uw vereniging of als de voorzitter van de 
NU? 

 
0738 Willemsen: Dit kan niet in stemming worden gebracht. Het hele fondprogramma moet dan op zijn 
kop.  

0405 Eikenhorst: De toon die de voorzitter gebruikt richting dhr. Kok is niet gepast. Het gaat om 
diervriendelijkheid.  

Vergadering: Voor het voorstel van dhr. Kok, om de St. Vincent, Dax en Cahors om de 4 weken in de 
matrix te laten vaststellen. De meerderheid heeft echter geen mening.  
 

0410 Kok: Ik wil een aantal argumenten geven, waarom ik er voor ben om Limoges toe te voegen aan de 
matrix van de GOU:  

- 2 jaarse duiven kunnen zo 3x gespeeld worden, als Limoges mee zal tellen.  

- Mee laten tellen voor het GOU kampioenschap, dan heb je in totaal 6 vluchten. 
- De opbouw is mooier. Je hebt dan 3 kortere vluchten en 3 langere. 

0937 Guelen: Wij zijn tegen Limoges. Dit is te vroeg in het jaar. 
Vergadering: Voor de vlucht Limoges in week 22. 
 

Natour:  
Vergadering: Aangenomen. 

 
Jonge duiven: 
0422 Jacobs: Een aantal feiten ter evaluatie jonge duiven seizoen 2017, na beraad Commissie jonge 

duiven: Op de 3e vlucht werd nog 75% van de duiven ingekorfd, waarmee werd gestart. Het is een pre om 
voldoende T- vluchten te vliegen. Graag zien wij een vergelijkbaar programma als in 2017. De start van 

het jonge duiven dient uitgesteld te worden naar week 27.  
Marinus ten Dolle: Dit is een verenigingsvoorstel. Daar wordt zo over gestemd.  
Vergadering: Het programma zoals omschreven in de matrix is Aangenomen. 
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Matrix vliegprogramma NPO: 

Vitesse: 

0410 Kok: 7 Vitesse vluchten bied de NPO matrix, maar de GOU, maar 6. 
0766 Scherpenzeel: De NPO stuurt zijn/haar matrix af op de grotere/commerciëler hokken. De 
kleine/normale liefhebber word vergeten. De NPO zet deze ``grote hokken`` boven de spelvreugde van de 

kleine/doorsnee liefhebbers op deze manier. Ik zie dit graag voorgelegd worden aan de NPO. (te veel 
vluchten). 

Bestuur: We zullen dit geluid laten horen op de NPO vergadering.  
 
0430 Pap: Over de matrix van de NPO hoeft niet over gediscussieerd te worden. De GOU heeft 6 

vluchten gestemd zojuist, dus wij stemmen tegen het onderdeel Vitesse van de NPO matrix.  
Vergadering: Afgewezen. 

 

Midfond: 
0410 Kok: Komt er ook een sectorale uitslag van de sectorale vluchten en is hier behoefte aan? Wij zijn 

tegen een sectorale midfondvlucht.  
0738 Willemsen: Wij vinden de sectorvlucht op de midfond ook een zeer vreemd voorstel. 

Vergadering: Afgewezen 
 
Dagfond: 

0410 Kok: Waarom voegt de NPO ook 2 sectorale dagfondvluchten toe? We hebben toch al 1 nationale 
vlucht? 
Marinus ten Dolle: We moeten de NPO ook krediet geven. Ze willen innoveren. Waarom zouden we alle 

nieuwe voorstellen afwuiven?  
0772 Roording: De NPO wil meer uniformiteit aanbrengen. Als vereniging volgen wij dit.  

 

0755 van den Brink: Wij volgen dit, maar deze sectorale vluchten moeten dan wel losgaan met afdeling 
7, 8 en 9.  

Bestuur: Sector 3 bestaat al jaren uit de afdeling 7, 8 en 9. 
Matrix Jonge duiven NPO: Afgewezen. 

 

0766 Scherpenzeel: Voorbeeld van het beleid NPO. Dit voorstel is ingegeven door de ``grote hokken`` 
en niet door de normale liefhebber. Ik zie graag een stem tegen. 

 

0742 Schaftenaar: De verenigingsfunctionarissen worden door het NPO programma te zwaar belast en 

het gezinsleven worden door dit programma belemmerd. Houd het gezinsvriendelijk. Het seizoen duurt te 
lang op deze manier.   
Vergadering: Aangenomen. 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 



20171031 Notulen Algemene ledenvergadering deel 1.docx deel 1  Pagina 5 van 7 

6. [22.00-22:20]  Bestuursvoorstellen. 

De vergadering stemt voor de punten 1 t/m 3. 

 
Punt 4 (Bestuur stelt voor alle midfondvluchten aan te leveren in de loods.) 
0772 Roording: Graag een voorwaarde: dat er een drinkmoment wordt ingelast voor de duiven. 

Marinus ten Dolle: We overleggen dit met de vervoerscommissie en nemen dit mee naar de Algemene 
ledenvergadering in maart 2018. 

0410 Kok: De beargumentatie op dit punt mist. Deze verplichting zal veel verenigingen doen stoppen. Ik 
zie graag een kostenplaatje ter beargumentatie.  
Marinus ten Dolle: Het tijdsaspect voor de vervoerders is een probleem op de vrijdag, wanneer er in 1 

keer door wordt gereden naar de losplaats. Aanleveren scheelt 1,5 tot 2 uur extra reistijd.  
0755 van den Brink: Het is beter om de eerste 2 midfondvluchten wel op te laten halen en de rest aan te 

leveren. Het is dan beter om deze vluchten op donderdag in te korven.  
0766 Scherpenzeel: De belasting van de leden is te groot wanneer alle midfondvluchten moeten worden 
aangeleverd.  

 
De vergadering stemt tegen punt 4 van de bestuursvoorstellen. 

Bestuur komt tijdens de Algemene Ledenvergadering in het voorjaar 2018 met een definitief voorstel.  
 
7. [ 22.20-23.00] Verenigingsvoorstellen. 

0772 Roording: Ik heb een opmerking over de beargumentatie van de verenigingsvoorstellen. Deze zijn 
weggelaten, waardoor veel belangrijke punten en redenen tot indienen niet duidelijk worden voor andere 
verenigingen.  

Marinus ten Dolle: Ik heb hier voor gekozen deze keer en zal dit volgend jaar dan anders gaan doen.  
 

0709 van Harst: Wij hebben een voorstel ingediend, maar het staat niet op de lijst om in stemming te 
laten brengen. 
Marinus ten Dolle: Alle verenigingsvoorstellen dienen tijdig bij de afdeling te worden ingediend. Op 

deze manier kunnen misverstanden in de toekomst worden tegengegaan.  
 

7.1 Vliegprogramma.  
7.1.a.  PV de Valeouwe Apeldoorn (0706) Stelt een totaal aangepast vliegprogramma voor, met waar 

mogelijk slechts 1 vlucht/weekend door: 2 weken later te stoppen en het aantal vluchten te beperken tot : 
6 x vitesse, 6 x midfond, 5 x DF, 5 x OF, 6 x jong en 5 x natour.  
Pre advies: Tegen. Legt liefhebbers teveel beperkingen op.  

Ingetrokken op de vergadering. 
 

7.1.b. PV de Valeouwe Apeldoorn (0706)  start 1e  jonge duiven wedvlucht verschuiven naar eind juli.  
Pre advies: Tegen.   
Ingetrokken op de vergadering. 

 
7.1.c. PV de Zwaluw Wijhe (0422) Wedvluchten jong als in 2017. Eerste africhting op 5 juni, opschuiven 

van de wedvluchten jong met 1 week waardoor 1 extra opleervlucht mogelijk wordt.  
Pre advies: Tegen. Te vroeg gezien de deelname in 2017 op de  eerste vlucht.  
 

0422 Jacobs: Dit zijn eigenlijk 2 aparte voorstellen. Graag zie ik ze gesplitst worden in: 
- Een week later beginnen, van week 26 naar week 27. Eerste africhting op 07-04. 

- De regio`s zelf laten stemmen hoeveel africhtingen zij willen. Het aantal van 5 uitbreiden naar 7 
om het programma van afgelopen jaar te hanteren.   
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0755 van de Brink: Er zijn afgelopen jaar 8 T- vluchten ingepland en maar 4 doorgegeven. De oorzaak 
dat er meer jonge duiven overblijven ligt niet aan het aantal T- vluchten, maar aan het weer. In principe 

zijn 3 T- vluchten voor regio Noord voldoende.  
0422 Jacobs: Daarom kunnen we beter meer T- vluchten inplannen, omdat er altijd een aantal afvallen.  
0828 Binsbergen: Dat kan wel wezen, maar de annulering van het vervoer moet ook worden betaald aan 

de vervoerder. Deze gaan op een gegeven moment lopen, als we te vaak op het laatste moment annuleren.  
0766 Scherpenzeel: De verschillen per regio`s zijn groot. Het siert de afdeling om het aantal T- vluchten 

op te nemen in de matrix zoals die in seizoen 2017 ook was. Het laat zien dat de afdeling zijn best doet 
jonge duiven over te houden.  
0846 Barends: Als we in dit tempo de vergadering voortzetten, wordt het wel heel laat. 

 
Vergadering: Voor, het gehele programma word met 1 week opgeschoven. Dat betekend Troyes in  

week 35. 
Vergadering: Voor 5 africhtingen. De regio`s bepalen zelf hoeveel T- vluchten zij daarvan invullen. 
Penningmeester zal tijdens vaststellen begroting hoeveel T-vluchten voor rekening Afdelingen komen en 

welke voor rekening Regio’s. 
 

7.1.d. PV De Luchtpost Vaassen (0738) Kortere OF vlucht (Limoges A22) vlucht 2 weken voor St. 
Vincent.  
Pre advies: Voor. Zie concept vliegprogramma 2018 dd.19-9-2017  

Vergadering: Voor. 
   
7.1.e. PV de Duivenvriend Wezep (0760) A28 Orange wijzigen in een middaglossing die telt voor het 

nationale kampioenschap, ZLU is voor de ochtend lossingen. Bij niet akkoord dan Orange wijzigen in 
Agen en samen met sector 2 lossen.  

Pre advies:  Tegen. Meerderheid was in de enquête voor  een ochtend lossing. Lossen met sector 2 is geen 
optie.  
Vergadering: Tegen. 

 
7.1.f. PV de Snelvliegers Genemuiden (0404)Waar het vliegprogramma dit toelaat Inkorven van de 

midfondvluchten zoveel mogelijk op vrijdag. Pas eventueel de afstand aan wanneer het reistijdenbesluit 
een belemmerende factor is.  
Pre advies:  Tegen. Zie voorstel bestuur betreffende midfondvluchten.  

Vergadering: Voor, waar dit in de matrix past is dit mogelijk. Er dient dan wel aangeleverd te worden op 
uitzondering van de eerste 2 midfondvluchten na.  

 
7.1.g. PV Luchtpost Wijchen (0937) Het jonge duiven programma weer aan laten sluiten dus Troyes naar 
week 33 op 18-8.  

Pre advies: Tegen: voor de verste afstanden te weinig rust zeker als men moet overstaan tot zondag.  
Vergadering: Tegen.  

 
7.1.h. PV de Vriendenpost  (0424) Stelt voor de nationale vluchten te starten met Bergerac en dan 
afsluiten met ST. Vincent.. Vervolgens steeds 4 weken tussen de vluchten i.p.v. de huidige drie. Dit 

systeem ook voor de sectorale vluchten toepassen.  
Pre advies: Nationale vluchten worden geagendeerd door de NPO. Er zijn geluiden dat uw voorstel ook 

nationaal al op de planning staat. Bij voorstemmen nemen wij dit mee naar de NPO vergadering.  
Vergadering: Tegen. 
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7.2 Lossingen  
7.2.a. PV de Postduif Raalte (0765)  Gescheiden lossen per vlieggebied (4) op alle wedvluchten tot 300 

km. 
Pre advies:  ter vergadering  
Vergadering: Tegen. 

 
7.2.b. PV de Voorbode Ede (0732) Alleen afdelingsvluchten naar gezamenlijke losplaats. Anders per 

regio lossen.  
Pre advies:  ter  vergadering.  
Vergadering: Hoeft niet meer in stemming te worden gebracht.  

 
7.2.c. PV de Voorbode Ede (0732) Op de natour alleen de laatste vlucht een afdelingslossing.  

Pre advies: Is afhankelijk van 7.2.a en b.  
Vergadering: Hoeft niet meer in stemming te worden gebracht.  
 

7.2.d. PV de Voorbode Ede (0732) Bij midfondvluchten meer regio’s op dezelfde losplaats, dan 
gezamenlijk los.  

Pre advies: Voor.  zie ook bestuursvoorstel.  
Vergadering: Hoeft niet meer in stemming te worden gebracht.  
 

7.2.e. PV de Postduif Raalte (0765); PV de Luchtbode Doesburg (0829); PV Zutphen e.o. (0772); PV 
Maas en Waal Druten (0906)   Indien er op zaterdag door de weersomstandigheden niet gelost kan 

worden blijven alle vluchten overstaan tot zondag.  
Pre advies: Voor  
Vergadering: Nog niet gestemd.  

 
0846 Barends: Uit diervriendelijkheid is dit zo besloten ooit.  

Bestuur: Een les die bijvoorbeeld afdeling 9 heeft geleerd is; wanneer er op een van de eerste vluchten al 
word over laten staan, leren deze jongen al om te eten en te drinken. Dan is het bij de eerste keer 2 
nachten mand wanneer we al op plus 350 km zitten, niet voor de meeste jongen nieuw.  

 

0828 Binsbergen: Dit hoort per regio besloten te worden. 

Bestuur: De afdeling is verantwoordelijk. Wij zijn voor uniformiteit.  
 

0772 Roording: Wij hadden dit voorstel eigenlijk iets anders geformuleerd. Wij wilden als mogelijkheid 

inkorven op zaterdag en lossen op de zondag uit het oogpunt van diervriendelijkheid.  
Marinus ten Dolle: Wij zijn helaas gebonden aan een uitspraak van de rechter. Dit is dus niet mogelijk. 

Dan ontnemen we een aantal liefhebbers bij voorbaat de kans op een vlucht.  
0766 Scherpenzeel: Het bestuur trekt het besluit van de rechter veel te breed. Er is niks gezegd over het 
verplaatsen van de inkorfdatum naar de zaterdag en lossen op zondag.  

0738 Willemsen: Graag de vergadering beëindigen en verder gaan na de ledenraad van de NPO.  
Vergadering: Akkoord. 

 
8. [23.00] Sluiting. 

Om 23.00 uur sluit de vervangend voorzitter de vergadering en geeft aan een vervolgdatum te plannen en 

te communiceren via de afdelingssite. Op deze vervolgvergadering zullen de overige punten van de 
agenda worden besproken. De voorzitter wenst iedereen een wel thuis. 

 
 
Met vriendelijke groet, 

Jelle Derks, 2e secretaris Afdeling8 GOU 


